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 ……………………………. 
 
RG 0052/ XXIV/ 2009 

 
 

P R O T O K Ó Ł   NR   XXIV/ 2009 
 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wart� w dniu 26 luty  2009 r. 
 
Punkt 1.Otwarcie Sesji. 
 Otwarcia Sesji o godzinie 16:00 w Gminnym O�rodku Kultury w Nowym Mie�cie nad 
Wart� dokonał Janusz Janicki- Przewodnicz�cy Rady Gminy powitał zebranych Radnych, 
Sołtysów oraz zaproszonych go�ci. 
Punkt 2. Stwierdzenie quorum. 
 W punkcie tym Przewodnicz�cy poinformował, �e obecnych jest 12 Radnych                           
(nieobecni radny Julian Janicki, Andrzej Kubiak oraz Mirosław Ratajczak) stanowi�c 
niezb�dne quorum do podj�cia uchwały. 
Punkt 3. Przyj�cie porz�dku obrad.  
 W punkcie tym pan Przewodnicz�cy Rady Gminy zaproponował, aby zmieni� 
porz�dek obrad i punkt dotycz�cy informacji o stanie bezpiecze�stwa i porz�dku publicznego 
na terenie Gminy oraz o stanie bezpiecze�stwa po�arowego na terenie Gminy umie�ci� na 
pocz�tku posiedzenia, przed podj�ciem uchwał, poniewa� go�cie zaproszeni musz� wcze�niej 
opu�ci� sal� posiedzenia. Radni przychylili si� do propozycji Przewodnicz�cego, po czym pan 
Przewodnicz�cy odczytał nast�puj�cy porz�dek obrad: 
Punkt 4. 
Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja o stanie bezpiecze�stwa i porz�dku publicznego na terenie Gminy Nowe Miasto 
nad Wart�. 
Punkt 6.  
Informacja o stanie bezpiecze�stwa po�arowego na terenie Gminy Nowe Miasto nad Wart�. 
Punkt 7.  
Informacja Przewodnicz�cego Rady Gminy o działalno�ci w okresie mi�dzy Sesjami. 
Punkt 8. 
Informacja Wójta o pracy w okresie mi�dzy Sesjami. 
Punkt 9. 
Podj�cie uchwały w sprawie wyboru Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Skoraczew. 
Punkt 10. 
Podj�cie uchwały w sprawie zatwierdzenia zestawienia przychodów wydatków Gminnego 
Funduszu Ochrony �rodowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok. 
Punkt 11.  
Podj�cie uchwały w sprawie przyj�cia zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym 
Gminy Nowe Miasto nad Wart�. 
Punkt 12.  
Podj�cie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z bud�etu Gminy na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 
poło�onych na terenie Gminy Nowe Miasto nad Wart�. 
Punkt 13.  
Podj�cie uchwały w sprawie zmian w bud�ecie na 2009 rok.  
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Punkt 14.            
Interpelacje radnych. 
Punkt 15. 
Sprawy bie��ce. 
Punkt 16. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 17. 
Zamkni�cie sesji. 
Ad 4) Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

W punkcie tym głos zabrał pan Janusz Janicki- Przewodnicz�cy Rady Gminy odczytał 
protokół z XXIII Sesji, do protokołu zgłoszono jedn� poprawk�, radny Ireneusz Janicki 
zwrócił uwag�, �e w protokole nie odnotowano odebrania głosu panu Bronisławowi 
Pawlakowi. Po naniesieniu poprawki protokół został przyj�ty jednogło�nie.  
Ad 5) Informacja o stanie bezpiecze�stwa i porz�dku publicznego na terenie Gminy 
Nowe Miasto nad Wart�. 
 W punkcie tym głos zabrał zast�pca komendanta powiatowego w �rodzie Wlkp. 
nadkomisarz Konrad Bartłomiejczak, oraz kierownik rewiru dzielnicowych Nowe Miasto nad 
Wart� mł. aspirant Piotr Nowak, który przedstawił radnym i zaproszonym go�ciom liczb� 
przest�pstw oraz wykrocze� na terenie gminy Nowe Miasto nad Wart�. Po czym pan 
Przewodnicz�cy otworzył dyskusje i zapytał zast�pc� komendanta nadkomisarza Konrada 
Bartłomiejczaka, czy aktualny jest wniosek jaki wpłyn�ł do biura rady o przeznaczenie 
�rodków na zakup radiowozu dla policji. W odpowiedzi pan nadkomisarz informował i� w 
ostatnim czasie zostały zakupione dwa radiowozy z pieni�dzy bud�etowych pochodz�cych z 
ustawy o modernizacji policji na rok 2007/08/09. Pan  nadkomisarz informował, ze policja 
została zaopatrzona w radiowóz oznakowany oraz nieoznakowany.   Materiały przedstawione 
przez pana kierownika rewiru dzielnicowych stanowi� zał�cznik do niniejszego protokołu.  
Ad 6) Informacja o stanie bezpiecze�stwa po�arowego na terenie Gminy Nowe Miasto 
nad Wart�. 
 W punkcie tym głos zabrał pan kapitan Mirosław Fr�ckowiak, komendant gminnej, 
ochotniczej stra�y po�arnej Nowe Miasto nad Wart�. Pan kapitan przedstawił radnym oraz 
zaproszonym go�ciom statystyk� po�arow� na terenie gminy Nowe Miasto. Pan Fr�ckowiak 
wyczerpuj�co opowiedział o działaniach stra�y  na terenie gminy, o zagro�eniach o liczbie 
wyjazdów na akcje po�arowe oraz interwencyjne. Materiały przedstawione przez pan 
Mirosława Fr�ckowiaka stanowi� zał�cznik do niniejszego protokołu.  
Ad 7) Informacja Przewodnicz�cego Rady Gminy o działalno�ci w okresie mi�dzy 
Sesjami. 
 W punkcie tym pan Przewodnicz�cy Rady Gminy przedstawił informacj� dotycz�c� 
działalno�ci w okresie mi�dzy sesjami. Pan Janusz Janicki po raz kolejny podzi�kował, za 
coraz wi�ksze zainteresowanie dy�urami jakie odbywa w biurze rady w poniedziałki, ponadto 
Przewodnicz�cy informował, �e mieszka�cy coraz szerzej zapoznaj� Przewodnicz�cego ze 
swoimi uwagami, które dotycz� głównie sprawy  dróg, przy czym pan Janusz Janicki 
zaznaczył, �e ka�dy problem jaki jest mu zgłaszany jest tak�e znany i rozpatrywany w 
wi�kszo�ci pozytywnie przez pana Wójta. Pan Przewodnicz�cy przytoczył przykład pana 
Sołtysa Łukasza Matuszaka, który zgłosił problem remontu drogi Szypłów – Tokarów i pan 
Wójt pozytywnie ustosunkował si� do tej pro�by. Kolejno pan Przewodnicz�cy informował i� 
wi�kszo�� mieszka�ców zwraca si� w sprawie nowomiejskiego rynku, z pytaniami czy  rynek 
zostanie doko�czony, czy pojawi� si� stojaki na rowery, kosze na �mieci, oraz  ziele�. Pan 
Janusz Janicki wyraził opini�, i� my�li �e pan Wójt t� spraw� równie� potraktuje z 
przychylno�ci� i pojawi� si� na rynku wy�ej wymienione elementy.  
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Ponadto Przewodnicz�cy Rady wyraził zadowolenie po spotkaniu z panem Czarnym -
mieszka�cem Nowego Miasta- spotkanie było niezwykle interesuj�ce, w zwi�zku z czym pan 
Przewodnicz�cy zaproponował zaproszenie pana Eugeniusza Czarnego na jedn� z Sesji kiedy 
rada b�dzie omawiała stan zabytków na terenie gminy. Pan Przewodnicz�cy wsponiał te� o 
bardzo dobrych wynikach dru�yny sportowej z Szypłowa, która zaj�ła 1- sze miejsce w 
powiecie,  pan Przewodnicz�cy wyraził opini� i�  zasadnym b�dzie wsparcie finansowe dla 
tej dru�yny o które te� prosił pan Sołtys Szypłowa.     
Na zako�czenie pan Janusz Janicki podzi�kował panu Czesławowi Jareckiemu oraz panu 
Jarosławowi Wawrzyniakowi za bardzo dobr� organizacj� 13- tego turnieju, w którym 
uczestniczyło 92 zawodników. Pan Janusz Janicki wyraził nadziej�, �e w przyszłym roku te� 
b�dzie uczestniczył w tak dobrze zorganizowanych o tak wysokim poziomie zawodach.   
Na tym pan Przewodnicz�cy swoj� wypowied� zako�czył. 
Ad  8) Informacja Wójta o pracy w okresie mi�dzy Sesjami. 
 Wójt informował, i� XXIV Sesja jest pierwsz� w tym roku podczas której omawiane 
s� zmiany zarówno w bud�ecie, w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym jak                           
i Gminnym Funduszu Ochrony �rodowiska.  
Wójt zawiadomił, �e nadal b�d� finansowane przydomowe oczyszczalnie �cieków, ponadto 
poinformował o zaszczepieniu drzew kasztanowca w Kl�ce w parku. Pan Aleksander 
Podemski stwierdził, �e w ramach funduszy zostan� wykonane roboty zwi�zane z 
oczyszczalni� w Kl�ce oraz w Chociczy. Wójt mówił te� o wyborze Sołtysa w Skoraczewie- 
poniewa� dobiegła ko�ca kadencja obecnego sołtysa- oraz o zmianach w Wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym, zawiadomił, �e nie b�dzie budowana kanalizacja w Komorzy oraz w Wolicy 
Pustej, poniewa� gmina chce skorzysta� z programów  Rozwoju Obszarów Wiejskich, 
natomiast realny termin realizacji tej inwestycji to przyszły 2010 roku.  
Nast�pnie Wójt wspomniał o remoncie �wietlicy wiejskiej w Boguszynku, w ramach 
Programu Odnowy Obszarów Wiejskich, oraz o modernizacji Gminnego O�rodka Kultury, 
któremu musz� by� zapewnione �rodki, co zostanie zaplanowane w tegorocznym bud�ecie, 
kwota zapewniona O�rodkowi Kultury jest zaplanowana w  cz��ci w formie po�yczki, a w 
cz��ci w formie dotacji. 
Wójt mówił te� o zmianach w bud�ecie jakie w ostatnim czasie nast�piły, m.in. o obci�ciu 
subwencji o�wiatowej, oraz o zamierzeniach budowy boiska wielofunkcyjnego „ Orlik”. Wójt 
wypowiedział opini�, �e do tej pory spotyka si� z negatywnymi opiniami i� znowu „ Orlik” 
budowany jest w Chociczy- czego Wójt nie potrafi zrozumie�, poniewa� jak do tej pory 
najwi�ksze pieni�dze zostały zainwestowane w Nowe Miasto w budow� hali sportowej, w 
budow� rynku, a za chwile w odnow� GOK- u . 
Ponadto Wójt informował o podwy�ce wody, która wejdzie w �ycie- o ile Radni nie 
zakwestionuj� tej podwy�ki- 1 kwietnia br.  
 Po zako�czeniu wypowiedzi Wójta pan Przewodnicz�cy wyraził opini� i� nie powinno 
si� rozdziela� gdzie jakie pieni�dze zostały wyło�one, na jak� miejscowo��, nale�y patrze� 
pod k�tem ogółu, poniewa� do gminy nale�� wszystkie sołectwa, a korzysta� z Orlika oraz 
hali sportowej w Nowym Mie�cie b�d� wszyscy mieszka�cy gminy.  
Kolejno pan Przewodnicz�cy odniósł si� do sprawy ceny wody i �cieków, informuj�c radnych 
i� plan Sesji został ju� przyj�ty i skoro �adna uchwała kwestionuj�ca decyzj� Wójta nie 
dotarła od czasu komisji to ze wzgl�dów proceduralnych nie mo�na doło�y� do porz�dku 
jeszcze punktu kolejnego. Pan Janusz Janicki informował, �e ewentualnie mo�e zosta� 
zwołana sesja nadzwyczajna.   
 Kolejno głos zabrał radny Mrozi�ski, który zwrócił si� z pytaniem dlaczego pan 
Przewodnicz�cy nie sporz�dził uchwały  dotycz�cej  podwy�ki ceny wody i �cieków.  
 W odpowiedzi Przewodnicz�cy informował, �e równie dobrze tak� uchwał� mógł 
przygotowa� radny Mrozi�ski i ka�dy inny radny. Co wi�cej pan Janusz Janicki informował, 
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�e rada od dłu�szego czasu nie mo�e doj�� w tej kwestii do porozumienia i do tej pory nie 
wiadomo jakie stawki wody i �cieków miałyby w takiej uchwale zosta� zaproponowane.  
 Nast�pnie głos zabrał Wójt, który informował, �e uchwała akceptuj�ca nie ma 
najmniejszego sensu, poniewa� rada przyjmuje stawki wody i �cieków trybem milcz�cym, 
natomiast je�eli rada kwestionuje t� podwy�k� to procedura bardzo si� przedłu�a. Ponadto 
Wójt zawiadomił i� przy podwy�ce za �cieki 2,50 zł daje w bud�ecie wpływ 50 tysi�cy wi�cej 
rocznie, a podwy�ka o tak wysokie kwoty jakie były proponowane na komisji spowoduj�, �e 
dłu�nicy którzy maj� rozło�one zadłu�enia za wod� na raty, przestan� płaci� w ogóle, a 
rachunki za wod� b�d� musiały by� wysyłane do O�rodka Pomocy Społecznej, a z kolei 
O�rodek Pomocy przyjdzie po zasiłki jednorazowe do Urz�du Gminy i tym samym otworzy 
si� bł�dne koło.  
 Po zako�czeniu wypowiedzi Wójta głos zabrał pan Przewodnicz�cy, który 
zaproponował przej�cie do punktu kolejnego, a kontynuowanie dyskusji w wolnych głosach i 
wnioskach.  
Ad 9) Podj�cie uchwały w sprawie wyboru Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Skoraczew. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodnicz�cy Rady Pan Janusz Janicki, po czym 
zaproponował, wyznaczenie daty i godziny Zebrania Wiejskiego.  
 (O godzinie 17: 25 sal� opu�cił radny Mirosław J�drzak, na sali pozostało 11 radnych 
co stanowi niezb�dne quorum do podj�cia uchwał ).  
 Pan Wójt zaproponował wyznaczenie terminu zebrania na 18 marca 2009 roku na 
godzin� 18: 00, Sołtys Skoraczew pan Kazimierz Stangreczak informował, �e termin jest jak 
najbardziej odpowiedni. W zwi�zku z brakiem pyta� Przewodnicz�cy  zaproponował 
głosowanie za przyj�ciem uchwały.„Za” przyj�ciem uchwały opowiedziało si� 11 radnych.  
Uchwała Nr XXIV / 165 / 2009 stanowi zał�cznik do niniejszego protokołu. 
Ad 10) Podj�cie uchwały w sprawie zatwierdzenia zestawienia przychodów wydatków 
Gminnego Funduszu Ochrony �rodowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodnicz�cy Rady Pan Janusz Janicki, po czym 
zaproponował zgłaszanie ewentualnych pyta�.  
 Głos zabrał radny powiatowy pan Stefan Kominek, który zwrócił si� z pro�b� do 
Wójta Gminy o przemy�lenie czy udałoby si� wygospodarowa� po 3 tysi�ce zł dla 
wniskodawców na budow� przydomowych oczyszczalni �cieków. Poniewa� jak do tej pory 
wi�kszo�� gmin brała przykład z naszej gminy, poniewa� dzi�ki dofinansowaniu do budowy 
oczyszczalni na terenie gminy panował porz�dek, a mieszka�ców, którzy nigdy nie b�d� 
skanalizowani, takie wsparcie finansowe na budow� oczyszczalni zadowalało.  
 W odpowiedzi Wójt zawiadomił, �e zarz�dzenie mówi o dofinansowaniu w wysoko�ci 
3 tys. zł, je�eli wola radnych jest taka, aby pozosta� przy tej kwocie, to Wójt tego� 
zarz�dzenia nie zmieni.  
 Radny Mrozi�ski zwrócił si� z pytaniem czy jest du�e zainteresowanie 
przydomowymi oczyszczalniami. W odpowiedzi Wójt zawiadomił, �e zainteresowanie jest 
du�e szczególnie w�ród mieszka�ców, którzy prowadz� gospodarstwa hodowlane.  
Radny Mrozi�ski zaproponował, aby zwi�kszy� kwot� na 40 tys. aby ka�dy mieszkaniec 
który zło�ył wniosek otrzymał dofinansowanie. W odpowiedzi Wójt zawiadomił, �e 
mo�liwo��  taka jest w przypadku gdy zostan� �rodki po wykonaniu robót modernizacyjnych 
w Chociczy.  
 Nast�pnie sołtys pan Marek Banaszak zwrócił si� z pytaniem czy jest ograniczona 
ilo�� budowy takich oczyszczalni.  
Wójt odpowiedział, �e ilo�� nie jest ograniczona, jedynym ograniczeniem jakie mo�e powsta� 
jest kanalizacja. Je�eli jaka� miejscowo�� ma kanalizacj� to wniosek jest rozpatrywany w 
ostatniej kolejno�ci po miejscowo�ciach, które kanalizacji  nie maj�.  
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 Na zako�czenie radna Zofia K�dziora wyraziła opini� i� nale�ałoby zosta� przy 
kwocie 3 tys. dla ka�dego gospodarstwa domowego na oczyszczalnie, poniewa� mo�e 
pojawi� si� sytuacja, �e przy otrzymanej kwocie 2 tys. niektóre osoby nie b�dzie sta� na 
doło�enie 4 tys. do budowy oczyszczalni i wycofaj� si� z inwestycji.  
Po zako�czeniu wypowiedzi pani radnej, pan Przewodnicz�cy  zaproponował głosowanie za 
przyj�ciem uchwały. „Za” przyj�ciem uchwały opowiedziało si� 11 radnych.  
Uchwała Nr XXIV / 166 / 2009 stanowi zał�cznik do niniejszego protokołu. 
Ad 11) Podj�cie uchwały w sprawie przyj�cia zmian w Wieloletnim Programie 
Inwestycyjnym Gminy Nowe Miasto nad Wart�. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodnicz�cy Rady Pan Janusz Janicki, po czym 
zaproponował odczytanie uzasadnienia do uchwały, w zwi�zku z brakiem pyta� przeszedł do 
głosowanie za przyj�ciem uchwały. „Za” przyj�ciem uchwały opowiedziało si� 8 radnych, 3 
wstrzymało si� od głosu.   
Uchwała Nr XXIV / 167 / 2009 wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 12) Podj�cie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z bud�etu Gminy na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków poło�onych na terenie Gminy Nowe Miasto nad Wart�. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodnicz�cy Rady Pan Janusz Janicki, po czym 
zaproponował odczytanie uzasadnienia do uchwały, w zwi�zku z brakiem pyta� przeszedł do 
głosowanie za przyj�ciem uchwały. „Za” przyj�ciem uchwały opowiedziało si� 11 radnych.  
Uchwała Nr XXIV / 168 / 2009 wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 13) Podj�cie uchwały w sprawie zmian w bud�ecie na 2009 rok.  
 Projekt uchwały omówiła pani Skarbnik El�bieta Mnich. Po omówieniu uchwały, 
radny Marek Mrozi�ski zaproponował poprawk� w projekcie bud�etu o usuniecie z planu 
inwestycyjnego budowy boiska „orlik”. Po czym pan Przewodnicz�cy zaproponował, 
poddanie pod głosowanie poprawki pana Mrozi�skiego, informuj�c jednocze�nie, �e kiedy 
poprawka radnego Mrozi�skiego zostanie przyj�ta przez rad� to po wykre�leniu poprawki z 
uchwały zostanie poddana pod głosowanie uchwała w sprawie zmian w bud�ecie, natomiast  
je�eli poprawka zostanie odrzucona przez rad� uchwała zostanie poddana pod głosowanie bez 
zmian.  
 Przed przyst�pieniem do głosowania, głos zabrał radny Andrzej Borkowski, który 
zwrócił si� do radnych o gł�bokie przemy�lenie, czy nale�y odrzuca� propozycj� budowy 
boiska „orlik” we wsi Chocicza, poniewa� wkrótce mo�e okaza� si�, �e obecne boisko mo�e 
zosta� odebrane mieszka�com poniewa� nie nale�y ono do gminy, a wła�cicielami s� osoby 
prywatne, a co za tym idzie mo�e ju� si� nie pojawi� propozycja dofinansowania do budowy 
nowego boiska, i wie� Chocicza zostanie bez boiska. 
 Po zako�czeniu wypowiedzi w zwi�zku z brakiem dalszych pyta� przewodnicz�cy 
zaproponował przegłosowanie poprawki pana Mrozi�skiego. „Za” przyj�ciem poprawki pana 
Mrozi�skiego opowiedziało si� 2 radnych, przeciw 8 radnych, 1 osoba wstrzymała si� od 
głosu. Poprawka radnego Mrozi�skiego została odrzucona.   
W zwi�zku z powy�szym, pan Przewodnicz�cy zarz�dził głosowanie za przyj�ciem uchwały 
w sprawie zmian w bud�ecie na 2009 rok. „ Za” przyj�ciem uchwały opowiedziało si�   9 
radnych, 0 głosów przeciwnych, oraz 2 osoby wstrzymały si� od głosu.  
Uchwała Nr XXIV / 169 / 2009 wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 14) Interpelacje radnych. 
 W zwi�zku z brakiem interpelacji Przewodnicz�cy Rady zaproponował przej�cie do 
punktu kolejnego.  
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Ad 15) Sprawy bie��ce. 
 W punkcie tym pan Janusz Janicki informował, i� do biura rady wpływaj� wnioski, z 
którymi radni s� zapoznawani, Przewodnicz�cy informował i� od ostatniej sesji do biura rady 
wpłyn�ły trzy wnioski, wi���ce si� z dofinansowaniem, jest to m.in. wniosek koła 
łowieckiego „Ry�”. Po odczytaniu wniosku przez pana Przewodnicz�cego, radny Feliks 
Straty�ski zaproponował odczytanie wniosków na posiedzeniu komisji. Przewodnicz�cy 
wobec braku sprzeciwu przyj�ł propozycj� i przeszedł do punktu kolejnego.  
Ad 16) Wolne głosy i wnioski. 
 Radny Feliks Straty�ski zwrócił si� do Wójta Gminy, o ponowne załatanie dziur na 
drodze Nowe Miasto – Wolica Kozia, dziury zostały załatane, ale te wi�ksze, niestety te małe 
zostały pominiete, a z czasem zrobiły si� tak samo du�e jak poprzednie. Wójt zawiadomił 
radnego, �e zostały zakupione dwie wanny gryzu i jak tylko pogoda pozwoli dziury b�d� 
łatane. Ponadto radny Straty�ski prosił o wykonanie drogi na odcinku Wolica Kozia – Kl�ka, 
poniewa� na chwil� obecn� jest ona w ogóle nieprzejezdna. W odpowiedzi Wójt zawiadomił 
i� wie jak wygl�da ta droga, ale nale�y uzbroi� si� w cierpliwo�� poniewa� grunty jeszcze 
puszczaj� mróz, jest wilgotno. 
 Kolejno głos zabrał radny Ireneusz Janicki, zwracaj�c si� do Wójta z pro�ba o 
zasygnalizowanie mieszka�com czy mo�na pi� wod� czy nie. W odpowiedzi Wójt 
zawiadomił, �e informacja ju� zostałam wywieszona, poniewa� stan wody wrócił do normy.  
 Nast�pnie radny Borkowski wyraził opini� i� chodnik w Chociczy jest bardzo ładnie 
wykonany, prosił tylko o utwardzenie nawierzchni przy samej ko�cówce chodnika przy 
wje�dzie do szkoły. W odpowiedzi Wójt informował, �e wie jak tam sprawa wygl�da i 
podejmie działania, najprawdopodobniej w punkcie tym  zostanie wysypane kruszywem b�d� 
gryzem.  
 Głos zabrał te� sołtys wsi Stramnice z pro�b� o wyci�cie drzew w Stramnicach.                     
W odpowiedzi Wójt zawiadomił sołtysa, �e trwa akcja wycinki drzew i wspólnie z radnym 
Straty�ski, który współpracuje z firm� wycinaj�c� drzewa, zajm� si� drzewami.  
 Z pro�b� o załatanie dziur zwróciła si� te� Sołtys  Chwal�cin pani Violetta Rajczyk, na 
odcinku do pani Grze�kowiak i Mikołajczaka.  
 Sołtys wsi Wolica Kozia zwrócił si� z pro�ba o napraw� drogi prowadz�cej do 
Hermanowa. Wójt odpowiedział i� wła�cicielem drogi prowadz�cej do mostku jest gmina, 
Wójt zawiadomił i� faktycznie nale�ałoby zgromadzi� materiały i naprawi� i drog� i mostek. 
Głos zabrał radny Straty�ski który informował, �e wystarczy ze gmina wyda zgod� a 
wła�ciciel Hermanowa sam, na własn� r�k� podejmie działania na napraw� drogi i mostku. 
Wójt zawiadomił, i� problemem jest te� to, �e cz��� drogi nale�y do nadle�nictwa, w zwi�zku 
z czym  jeszcze nale�ałoby przeprowadzi� rozmowy z nadle�nictwem. 
 Głos zabrał te� radny Tomaszewski odno�nie ceny wody i �cieków, radny informował, 
�e temat ceny wody i �cieków jest tak kontrowersyjny dla rady, poniewa� po raz pierwszy 
została przedstawiona radzie kalkulacja. Radny proponował, aby kolejn� kalkulacj� 
wykonano odno�nie ogrzewania mieszka� które ogrzewa gmina, aby zapozna� rad� z 
wydatkami grzewczymi.  
W odpowiedzi Wójt zawiadomił, ze kalkulacja była wykonywana od zawsze, nie rozumie 
dlaczego radny wysuwa takie wnioski i podwa�a kompetencje pracowników Urz�du Gminy.  
 Nast�pnie  głos zabrała pani sołtys Rajczyk, z pytaniem skierowanym do Wójta czy 
b�d� podejmowane jakiekolwiek działania w zwi�zku z numeracj� domów w sołectwach.                
W odpowiedzi Wójt zawiadomił i� prowadzi  rozmowy z firm� zajmuj�c� si� numeracj� , 
firma ta zajmowała si� m.in. oznakowaniem w Jarocinie. Ponadto Wójt informował, �e jest to 
ta sama firma która zajmuje si� tablicami rejestracyjnymi do samochodów, co gwarantuje, �e 
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jest to firma dobra, wykonuj�ca oznakowania najwy�szej jako�ci. Jednak�e Wójt zaznaczył, 
�e koszt numeracji miejscowo�ci jest bardzo wysoki, s� ju� dokonywane przymiarki i nale�y 
teraz odczeka� jak wyjdzie to finansowo.  
 Kolejno głos zabrał Przewodnicz�cy Rady, zwracaj�c si� do Wójta czy widzi 
mo�liwo�� uzupełnienia na rynku w Nowym Mie�cie o brakuj�ce elementy tj. kosze na 
�mieci, stojaki na rowery, ziele�. W odpowiedzi Wójt zawiadomił, �e s� to elementy, które 
nie pochłon� du�ych �rodków, dlatego te� sprawa ta zostanie  załatwiona.  
 Sołtys wsi Kruczyn zwrócił si� o postawienie znaku informuj�cego gdzie zaczyna si� 
Kruczyn, a gdzie ko�czy poniewa� ludzie cz�sto bł�dz�.  
 Na zako�czenie głos zabrał radny Ireneusz Janicki, który informował, i� Pan 
Krzysztof Jakubczak mieszkaniec Nowego Miasta który jest wła�cicielem ok. 1 ha ziemi 
domaga si�, aby gmina na własny koszt odwodniła Panu Jakubczakowi pole- aby 
doprowadziła je do stanu poprzedniego, poniewa� od 4 lat przez spi�trzenie wody na ci�gu 
wód drenarskich nast�piły straty dro�no�ci. W odpowiedzi Wójt zawiadomił, �e je�eli rada 
wyra�a wol�, �e nale�y temu panu odwodni� pole to koszt takich prac wynosi 12 tys.  
Radna Zofia K�dziora wyraziła opini�, �e je�eli jednemu mieszka�cowi gminy odwodni si� 
pole to za chwile ka�dy rolnik z tym problemem przyjdzie do gminy, a koszty zwi�zane z 
takim odwodnieniem s� bardzo du�e.  
 Po zako�czeniu wypowiedzi Wójta pan Przewodnicz�cy w zwi�zku z brakiem pyta� 
przeszedł do punktu kolejnego. 
Ad 17) Zamkni�cie sesji. 
 W zwi�zku z wyczerpaniem porz�dku obrad Przewodnicz�cy Rady pan Janusz Janicki                      
o godzinie 19:00 zamkn�ł XXIV Sesj� Rady Gminy. 
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